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Geachte mevrouw Den Heijer, 
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Op 7 juli 2021 heeft u raadsvragen ingediend over 'Vervolgproces joint fact finding Weidebloembuurt/ 

Vogelbuurt'. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

De vragen van 7 juli 2021, gesteld door de fractie van D66, hebben een informatieve brief van ons college 

gekruist. Bij de beantwoording van de vragen, verwijzen we grotendeels naar brief U21.04328.  

 

Vraag 1. 

Hoe worden inwoners actief betrokken in de gezamenlijke verkenning? 

Antwoord 

Het verkeerskundig bureau krijgt van de gemeente de opdracht om, aan het begin van het onderzoek, een 

bezoek te brengen aan de wijk en in gesprek te gaan met de afvaardiging van de bezwaarmakers. Tijdens 

deze bijeenkomst kunnen de bezwaarmakers ook de alternatieven toelichten. Wanneer het verkeerskundig 

bureau een conceptadvies heeft opgesteld, bespreken zij dit ook met de bezwaarmakers. Dit doen ze 

voordat het advies definitief wordt gemaakt. 

 

Vraag 2. 

Is de gemeente voornemens de spelregels voor samenwerking samen met de inwoners te bedenken en vast 

te leggen en de wederzijdse verwachtingen te bespreken. 

Antwoord 

Tijdens de hoorzitting bij de bezwaarcommissie heeft de gemeente de spelregels en verwachtingen 

benoemd, namelijk: 

1. Er komt een verkeerskundig advies, door een onafhankelijk bureau; 

2. De aangedragen varianten (5+2) worden door het bureau betrokken bij de advisering; 

3. Bezwaarmakers worden betrokken bij de totstandkoming van het verkeerskundig advies. De wijze 

waarop de betrokkenheid plaats zal vinden, zal op een later moment worden ingevuld. 
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De wijze waarop de inwoners betrokken worden, leest u bij het antwoord op vraag 1. Daarnaast hebben de 

aanwezige bezwaarmakers tijdens de hoorzitting aangegeven dat zij uit hun midden een afvaardiging 

samenstellen, zodat de communicatie met het bureau en de gemeente gemakkelijker verloopt. Inmiddels is 

duidelijk geworden dat niet alle bezwaarmakers zich willen laten vertegenwoordigen door een afvaardiging 

uit de buurt. 

 

Vraag 3. 

Is de gemeente van plan een proces te organiseren zodat bewoners en gemeente samen een opdracht geven 

aan een onafhankelijk en samen uitgekozen bureau voor het onderzoek naar de alternatieven (joint-fact  

finding)? 

Antwoord: 

Nee, het college hanteert het proces zoals aangegeven bij de beantwoording van vraag 1 en 2 met als doel 

de vergunning beter te onderbouwen en de varianten nogmaals te onderzoeken. 

 

Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

 
 

Esther Boonstra 

Loco-secretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 
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